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Asztalos Attila Iván 

 

Feczkó Csongor 

 

Gyimóthy Bálint 

Sziasztok, 
 
Legutóbbi levelem óta nem történ velem sokminden, de igyekszem összefoglalni a hetet. 
 
Ezen a héten sem voltam bent sokat az irodában, majdnem végig otthonról "dolgoztam". Ezt 
azért írtam idézőjelben, mert már nincs sok tényleges munkám. Lényegében csak válaszolgatok 
azoknak akik megkeresnek, hogy áprilistól már nem fogok itt dolgozni, és hogy ezentúl már az 
utódaimat keressék. Persze ez így elég unalmas, ezért is dolgozom otthonról, hogy legalább 
közben tudjak  sinálni valami értelmeset. Pl mosni, takarítani meg ilyenek. Ja meg keresgélek 
még állásokat. 
Most találtam egy nagyin jó lehetőséget, a Hilti nevű cégnél, ami bár nem autóipar, de mérnököt 
keresnek, ráadásul pályakezdőt. Oda majd mindenképpen beadom a jelentkezésem de előbb 
frissíteni szeretném az önéletrajzomat, hogy jobban passzoljon a cég arculatához. Meg csinálok 
egy LinkedIn profilt is, mert elvileg ma már nagyon bevett dolog a HR-esek körében. Amúgy 
ez tök izgalmas szerintem, én tökre élvezem most ezt az álláskeresősdit. Még interjúra nem 
hívtak sehova de majd idővel az is meglesz. 
 
Hétfőn egyébként találjoztam egy régi gimis haverommal, akivel már ritkán tudunk csak 
találkozni, de annál jobb amikor sikerül, mert nagyon tartalmas beszélgetéseink szoktak lenni 
ami tökre feltölt. Sajnos aznap hidegebb volt mint amire számítottam, és úgy megfáztam, hogy 
aztán majdnem egész héten taknyos voltam meg betegeskedtem. 
Azért csütörtökre szerencsére jobban lettem, mert megígértem apukámnak, hogy segítek neki 
betonvasat kötözni. Kiderült hogy ez jóval több munkát igényel mint ahogy terveztük, de most 
szombaton folytattuk, és így is reggeltől délutánig melóztunk rajta. Délben anyukám és hugaim 
megleptek minket egy ebéddelt, amit együtt fogyaztottunk kint a telken. (Ja igen azt nem 
mondtam hogy szüleim pannonhalmára akarnak költözni, és most ott építünk házat.) Újfent 
nagyon jó volt időt tölteni együtt. Kicsit úgyérzem, hogy minél ritkábban találkozunk annál 
inkább vágyunk egymás társaságára. Ami így is van rendjén hiszen már mind felnőttünk és 
kezdjük a saját életünket, de így amikor találkozunk az annál tartalmasabb. Viszont a 
filmnézésre már nem maradtam, mert ma este még folytatom az álláskereső bizniszt. 
Összességében ennyi volt ez a hét, remélem jól telt nektek is. 
 
Üdv, 
Bálint 
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Husznai Albert 

 

Kondorosy Boti 

Sziasztok! 
Múlt szombat óta a következők történtek velem: 
Vasárnap délelőtt még a nagytábor szervezés ment, megállapodtunk a jelmondatot, P. Péter 
misézett, megbeszéltünk pár fontos dolgot aztán mentünk haza ebéd után. Délután még 
elmentem futni, most végre még világosban kezdtem el. 
Hétfőn elmentem a bátyámhoz és beszereltük az új PCmbe (csak számomra új, a bátyámé volt) 
az új hűtőt (az tényleg új), aztán elvittem a kolimba a gépet. 
Kedden kosár, más érdekes nem nagyon, próbáltam tanulni a másnapi ZHra. 
Szerdán nyolctól nyolcig folyamatosan órák, közben egy ZH, és éjfélig volt egy határidőm 
beadandóra, kis késéssel leadtam, utána fennmaradtam fél hatig. 
Csütörtökön 10re mentem órára, számítottam arra, hogy laborba megyek, de végül nem volt. 
Délután megpróbáltam vért adni, de annyira rosszul lettem hogy megszakították idő előtt és 
közölték hogy ne próbáljam újra a következő 6-8 évben. 
Pénteken hazamentem nővéremékkel, nem történt semmi különös, délután otthon voltam 
családdal. 
Ma egy körül indultam vissza Pestre, mert az unokatesóm társasozni hívott délutánra. Egy 
órával korábbanra mentünk bátyámmal beszélgetni egyet. 
Most még itt vagyok 10 után, jókat beszélgettünk, most Avalonozunk. Csúcs  
Várom a leveleiteket! 
 

Kovács Kenéz 

 

Nováki Lóránt 

Sziasztok! 
Előző hétvégén én is részt vettem a 2 éjszakás vezetőképzőn, ami nagyon jól sikerült, főleg 
ahhoz képest, hogy sem fogkefét, sem tisztálkodáshoz szükséges eszközöket nem vittem. Volt 
bennem egy adag félelem is, mivel nagyon kívül állónak éreztem magam az elején (majdnem) 
mindenki 300 éves schönstadti tapasztalata mellett, de szerettem volna bekapcsolódni a 
szervezésbe, és jelen lenni, ami azt gondolom egészen sikerült is.:D 
Megírtam a Statfiz ZH-t a hétfőn, félóra késéssel. Írtam a tanárnak, hogy nem érem el a buszt, 
és hátha kaphatok pluszba félórát, amire engedélyt kaptam. Sajnos nem volt szükségem erre a 
félórára, az aznap elkezdett felkészülés nem bizonyult elegendőnek, ahhoz hogy 2nél több 
feladatot egyáltalán elkezdeni tudjak (a 4ből). A történet csattanója, hogy szerdára ki is lett 
javítva mindenkinek, nekem kemény 0/40 pont lett, ami történelmi eredmény. Utólag kiderült 
hogy elég sok embernek ennyi lett, sok ember pedig kipuskázta aki hátrébb ült. Megnézhetten 
csütörtökön a dolgozatom javítását, amin mindösszesen 4 db 0 szerepelt amit az oktatóm össze 
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is adott a papíron, 0-át kapva eredményül, ezen kívül semmi más. Ez két okból fontos: az egyik 
az, hogy nem lettem sokkal okosabb a dolgozatom megtekintése után, aminek lényege pont az 
lenne, hogy ne így legyen (és azért két feladatnyit írtam). A másik, hogy valószínűleg a 
végeredményeket nézte csak meg, amit alátámaszt az, hogy mindenki kerek pontszámot kapott, 
és egyik ismerősöm azt mondta, hogy egyik számítását elrontotta, de sejtette mi lesz az 
eredmény és odaírta, így mindösszesen 40 pontot kapott. Mindehhez még hozzátesz, hogy 
ChatGPT-beszélgetés formájában töltötte fel a megoldókulcsot, ami nem egészen követi az 
idáigi tanmenetünk. Szerencsére lesz lehetőség javításra. 
Ezen kívül szakdolgozatomat írtam 1000-el, továbbra is újabb, és újabb módszereket próbálok 
ki (amit előző levelemben nem sikerült megfogalmazni), de nem érzem azt, hogy sokkal 
közelebb lennék a megoldáshoz, sőt jelenleg éppen azt realizálom, hogy idáig elég rosszul 
csináltam a dolgokat, és nem tudom, hogyan csinálhatnám jól. Viszont nagyon jól esik minden 
erőforrásomat egy dologra koncentrálni, és művelni a tudományt, ami egy küldetéstudatot ad 
nekem. 
Kíváncsian várom a leveleiteket, olyan mintha egy többszereplős kortárs regényt olvasnék:). 
Sok boldogságot a mindennapokban! 
Üdv, 
Lóri 
 

Pór Benedek 

Sziasztok! 
 
Múlthét vasárnap este nekem az a kellemetlen helyzet állt elő hogy nem volt nálam a kollégiumi 
szoba kulcsom. Mikor feltűnt még nem gondoltam hogy ez különösebben baj, mert gondoltam 
majd portán kérek egyet, de mutatta a portás, hogy majdnem minden szobához van kulcsa, de 
az enyémhez pont nincs. Szobatársam nem jött vissza, úgyhogy kénytelen voltam szállás után 
kutatni, de szerencsére nem kellett messzire mennem mert a szomszéd szobában lakó 
évfolyamtársaim befogadtak, aznap este pont volt egy szabad ágyuk. Némi kellemetlenséget 
azért okozott, példál, hogy kb. minden tancuccom a szobámban maradt, de azért jól alakult 
végül, másnap este már jött a szobatársam.  
 
A heti egy főzést tartom, sőt most mivel az eladó rám sózott boltban még egy nagy csontot is 
ezért készítettem egy húslevest, na hát az olyan ízletes lett, hogy alig hittem el.   
 
Tanulmányokban is folynak az események, írtam 2 zh-t és nagy öröm volt, hogy meg lett a múlt 
heti mechanika ami miatt csalódott voltam miután megírtam.  
 
Amúgy amikor gondolkozom hogy mik történtek velem hétköznap akkor mindig 
gondolkoznom kell, hogy mit csináltam szabadidőben, de aztán rájövök, hogy igazából nincs 
olyan nagyon sok belőle és az egy-két főzés, futás, olvasás meg ZH-ra tanulás nagyjából ki is 
meríti azt.  
 
Csütörtökön Pesten focit nézünk, aztán elmegyünk barátaimmal a Manyiba, egy ismerősünk 
lépett fel Valami rappes este volt ott és még nem voltunk fellépésén. Most sem végül amúgy 
mert elkéstünk, de jó volt azért találkozni vele, már évek óta nem láttam. Aztán utána kicsit 
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elhúzódott az este mert elmentünk a corvinba kaszinóba, még nem voltam ott sosem. Pozitívan 
jöttem ki, úgyhogy elégedett voltam. Persze kis tétekről van szó, 1-2 ezer forint. Legalábbis én 
esetembe, a haverom az kicsit mohó volt..  
 
Pénteken hazamegyek. Péntek-szombat zenéléssel telt, templomban megint 
énekeltünk/zenéltünk szombaton, pénteken próba volt hozzá, otthon pedig zongorán 
játszogattam valami új darabot, egész jól megy már. 
 
Üdv.: Benedek 
 

Szabó Jónás 

Sziasztok! 
 
Elég pörgős hetem volt, zhkkal, programokkal tűzdelt. 
Sokat adott, hogy minden hétköznap volt mise a KHn, és el is mentem az összesre (ebben persze 
a legjobb, hogy minden nap találkoztam Péter atyával...). Feltöltőek és megnyugtatóak 
egyszerre ezek a misék, találkozások. 
A héten először volt SchönStart alkalom; ez egy 10 alkalmas program, ami schönstattot hivatott 
közelebb vinni, kibontani az érdeklődőknek. Az egyik szervezője én vagyok, jól sikerült 
szerintem az alkalom, örültem ennek. 
Csütörtökön Jakabnak és Domának is szülinapja volt. Domával kondiztunk, szaunáztunk egy 
jót, beszélgettünk, hálás vagyok érte. Másnap reggel egy kis tortával fel is köszöntöttük őket. 
Pénteken voltam a Csak Egyetben, utána mentem haza Óbira. A családomat is nagyon jó volt 
látni, feldobtak. Aranyosak a kiskecskék, és a húgaim is. 
Másnap a KITen (középiskolás ifjúsági találkozó) egy kerekasztal beszélgetésen voltam 
"előadó", ez is jó élmény volt, szimpatikusak voltak a srácok. Petivel, egy másik előadóval 
külön is tudtunk beszélgetni, sétálni egyet. 
Délután vissza Pest, Jakabnak volt szülinapi partyja, jó társaság, remek kaja, több se kell... 
 
Mivel sokat voltam a KHn, többször is összefutottam a volt barátnőmmel. Mindig örülök, ha 
látom, de azért nehézséget is jelent, nem könnyű ez nekem. 
 
Remélem mindenki jól van, sziasztok! 
Jónás 
 

Szilika Doma 

 

Csermák Péter atya 

 

Schrődl Ákos 
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Sziasztok! 
Ezen a héten komoly kertészeti projektbe kezdtem: a kert felét lefedtem fóliával és fehér 
kaviccsal, most pedig olyan menő lett, hogy 
szinte napszemüvegben kell ránézni. 
Ráadásként ültettem egy málnabokrot is, mert 
semmi sem jobb, mint reggelente saját málnát 
szedni munka előtt – tavaly is bevált, idén 
sem lehet rossz döntés! 
A heti kvíz esten nem lettünk utolsóak, csak 
utolsó előttiek, szóval most nagyon okosnak 
gondoljuk magunkat, illetve pénteken 
meglátogattuk egy barátunk újszülött 
kisbabáját, és ajándékba varrtam neki egy 
bálnát, aminek nagyon nagy sikere volt :D   
Szombaton felfedeztem egy új kedvenc 
helyet Pilisborosjenőn, a Nappali nevű 
helyet. Pizzáztunk, sütiztünk, kávéztunk, és 
kiderült, hogy jazz koncertek is vannak ott – 
szóval erősen esélyes, hogy ez lesz az új 
törzshelyem! 
Csatolva a bálnás képet is, hadd csodáljátok 

meg a műalkotásomat!  

 

Szabó Jakab 

Sziasztok! 
Sűrű hétvége vége felé járok, saját kérésemmel szembemenve csak nem sikerült nekem sem 
szombaton heti levelet írni… Mentségemre szóljon, hogy Domával egyetemben csütörtökön 
ünnepeltem a születésnapomat, és tegnap egy csomó vendég volt, pénteken a munkatársaimmal 
ünnepeltünk három szülinapost is, úgyhogy maradt a vasárnap délután az írásra, küldésre. 
Az az előnye annak, ha vendégek jönnek, hogy ilyenkor kitakarítok. Általában nincsen nagy 
igényem a rendre és tisztaságra, de ha mégis csinálok, nagyon jól esik benne lenni. A héten 
leesett a szobám egyetlen igazi dísze (egy biciklikerék) a falról, úgyhogy azt is visszaraktam, a 
küllőkön lógó dolgokat kiegészítettem, meg plusz képeket is raktam ki a falra. Kaptam ugyanis 
a tanulóink által készített festményeket a szülinapomra, úgyhogy tudtam csökkenteni a fehér 
falfelületek számát a szobámban. 
Az időben visszafelé haladva: szerda délelőtt a szüleimmel, Sámuel öcsémmel és Lidivel 
töltöttem az időt, előszülinapi köszöntésként. Ettünk két igazán jót, a kettő között pedig 
társasoztunk. (Én nyertem.) 
A szüleim már kedd este itt jártak Budapesten, mert mentek egy előadásra a Müpába, és előtte 
bejöttek az albiba is. Jó volt velük találkozni, beszélgetni. Január közepe óta nem voltam otthon, 
ami kicsit szomorú; pláne, hogy húsvétkor is csak rövid ideig leszek. 
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Hétfőn ugyanis kiderült, hogy elfogadták a jelentkezésünket a pannonhalmi szent három napi 
készületre, amire már nagyon kíváncsi vagyok! Diákkoromban nem vettem részt benne, de 
voltam monostori hétvégén (négy napra beköltözhettünk a szerzetesek mellé a monostorba, és 
részt vehettünk az ő életükben). Azt akkoriban nagyon élveztem, és valami hasonló lelassulást, 
lelki nyitottságot és megnyugvást várok most is. 
 
A szakdolgozatommal többször haladgattam a héten, amire büszke vagyok. A következő két 
hétvégét szabadon tartottam, akkor majd nagyon kéne haladni. Köszi, ha szurkoltok, 
imádkoztok érte!  
 
Végül pedig egy kis visszakanyarodás a jelenbe: idén gyakorlatilag 
mindenkitől rizst kaptam ajándékba a szülinapomra. Tény, hogy 
nagyon szeretem a rizst. Szerintem kb havonta megeszem egy 
egykilós csomaggal – néha kicsit többet is akár. Hát, most be 
vagyok tárazva rendesen, legalább egy évre…  


